

## 《单词百科:atone是什么意思?atone怎么发音?atone的解释和用法》

英语单词atone是什么意思?atone怎么读?atone怎么发音?简答网为您整理了atone的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### atone怎么读

atone的读音:[əˈtəʊn]

### atone的意思

- 1、vt.补偿, 赎(罪);
- 2、vi.补偿, 弥补, 赎回;

### atone的相关词组

- 1、atone for 赎回, 偿还;

## atone的近义词

- 1、**aby** v.赎（罪）， 偿；
- 2、**abye** v.赎（罪）， 偿；
- 3、**amends** n.赔罪， 赔偿；
- 4、**apologize** vi.道歉， 认错;辩解， 辩护；
- 5、**compensate** v.补偿， 赔偿;弥补;抵消；

## atone的双语例句

- 1、to atone for a crime

赎罪

- 2、Blood must atone for blood.

血债要用血来还.

- 3、He promised to atone for his crime.

他承诺要赎自己的罪.

- 4、What will you do to atone for this sin?

你将做什么来赎这罪 呢？

- 5、Perform meritorious service to atone for one's crimes so as to obtain clemency from the people.

立功赎罪,以求得人民的宽恕.

- 6、How can I atone for hurting your feelings?

我伤害了你的感情,该怎样来弥补我的过错 呢？

- 7、He who beholds the gods against their will, shall atone for it by a heavy penalty.

谁违背神的意志看见了神, 就要受到重罚以赎罪.

8、She instantly endeavoured , by a thousand kindness , to atone for such ebullitions of spleen.

随后她又千娇百爱地想弥补刚才发的脾气.

9、No ` through road , ie The road is closed at one end.

此路不通.

10、He wished to atone for the wrong he had done.

他希望为他从前所犯的过错赎罪.

11、I could never properly atone.

我永远也不能彻底赎罪.

12、The king of the gods had to perform penance to atone for his transgression.

众神之王不得不以苦行来为自己的过错赎罪.

13、That every single camper atone step closer to personally knowing Jesus.

每一个来参加的小朋友能认识主耶稣多一些.

14、He believes the mission will atone for the terrifying youthful incident.

他相信这个任务可以缓解童年的创痛.

15、In this way, he could atone for his crimes by doing good deeds.

他这样一来就可以折罪立功了.

16、The appeal this week came as estimates put the number of dead at one thousand six hundred.

本周当因洪水死亡人数上升至1600人时,联合国发出此项呼吁.

17、He tried to atone for his rudeness by sending her flowers.

他想送些鲜花给她来弥补自己的粗鲁无礼.

18、Additionally, we also process such garment finishing business as sand washing,

conventional washing and atone washing.

另外, 我们也处理服装的后处理问题例如沙洗, 传统的水洗以及石磨水洗.

以上是简答网为您整理的atone怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于atone的用法、at

one的释义、atone的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/atone>

